



Supra Powder Dish™



Chlorinated Detergent



RECOMMENDATIONS:

Removes stubborn stains from china, plastic and glassware quickly and efficiently. This technical formulation contains inhibitors for metal protection while the chlorine content aids in providing consistent, sparkling clean tableware.

KEY FEATURES/BENEFITS:

China • Plastic • Glassware

DIRECTIONS:

Can be dispensed electronically or manually into the wash tank.
Approximate usage - 1/3 oz. per gallon of water. For effective operation refer to equipment manufacturer's specification manual and consult your representative for program details.
FOR INDUSTRIAL AND INSTITUTIONAL USE ONLY.

PHYSICAL PROPERTIES:

Physical State: Powder
Appearance: white to off-white powder
Odour: pungent; slight chlorine
pH: 12-12.5 (2% solution)
Solubility in Water: Soluble in water

SIZES:

Concentrated Formula
42575: 1/20kg

SDS AVAILABLE UPON REQUEST #0175



StrongArm™

Fiche technique

Supra Powder Dish™



Détergent Chloré



RECOMMANDATIONS :

Enlève les taches rebelles sur la porcelaine, plastique et verre rapidement et efficacement. La formulation technique contient une inhibition au métal tandis que le chlore aide à pourvoir à vaisselle propre et étincelante.

PRINCIPALES CARACTÉRISTIQUES / AVANTAGES :

Porcelaine • Plastique • Verrerie

DIRECTIONS :

Peut être dispenser électroniquement ou à la main dans le réservoir.
Usage approximatif - 1/3 once par gallon d'eau. Pour une action plus efficace consulter le manuel de spécification du manufacturier et votre représentant pour plus de détails du programme.

POUR USAGE INDUSTRIEL ET INSTITUTIONNEL SEULEMENT.

PROPRIÉTÉS PHYSIQUES :

État physique : Poudre

Aspect : Poudre blanc à blanc cassé

Odeur : âcre; léger chlore

pH : 12-12,5 (solution à 2%)

Solubilité dans l'eau : Soluble dans l'eau

FORMATS:

Formule concentrée

42575: 1/20kg

FICHE SIGNALÉTIQUE SUR DEMANDE #0175